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Nedan personer har fått frågan att vara en del i den arbetande styrelsen och 

accepterat förslaget och är valberedningens förslag. 

Ordförande  

- Anders Hörnlund (Har fått 1 st nominering av medlem) nyval 1 år 

Ledamot  

- Peter Jacobsen, AM (kan tänka sig sekreterarrollen, presentation kommer) 

nyval 2 år 

- Maurice Hermans, GRL – nyval 2 år 

- Anneli Jönsson, SAM – 1 år kvar 

- Karina Andreasson, AM/GRL-1 år kvar 

- Elisabeth Lönnberg, ras?- nyval 2 år  

Suppleanter  

- Ersättare 1, Jamie Keynon, AM- nyval 1 år (anmälde sig själv, se presentation) 

- Ersättare 2, Daniel Worrsjö, SAM – 1 år kvar 

- Ersättare 3, Lena Tano, GRL -1 år kvar 

Revisorer 

- Hans Ramberg – 1 år 

- Freddie Åkerlind – 1 år 

Revisorer reserv 

- Helene Werner -1 år 

- Marie Karlsson – 1 år 

 

 

 

MEDLEMMARS NOMINERINGAR 

- Camilla Nyström, nominerad till ersättare av Lena Tano GRL 

- Olivia Boström, nominerad utan roll av Helen Söderström GRL 

- Anders Hörnlund till ordförande, nominerad av Charlotte Lager 

- Jamie Keynon hörde av sig själv och erbjöd sig, se hans presentation nedan 
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Hej! 

I och med den nyligen genomförda omorganisationen av SPHK är jag 
intresserad av en styrelsenpost som styrelseledamot. 

Information om mig  
 
Jag är 31 år och bor i Jämtland med min Sambo (Ellie) och mitt barn 
(finn). Vi har 12 hundar just nu och fler kommer i år. Jag har Malamutes 
och har haft malamutes i 9 år men jag har bara börjat med arbetande 
slädhundar i 7 år. 
 
 
Jag flyttade till Sverige för 5 och ett halvt år sedan och jag kan svenska, 
men jag är inte flytande, det är ok i samtal men när jag pratar med 
Skatteverket till exempel använder jag engelska (jag vill inte göra 
några misstag där) Jag kan läsa och skriva också. I Storbritannien var 
jag medlem i Malamute-klubben, och jag är fortfarande medlem 
också. Jag kunde göra Ruck sack walking certifieringen tillgänglig för 
internationella sökande, det var fantastiskt på hösten och våren när 
det fortfarande var lite varmt att springa malamutes distansen. Jag 
tror att jag skulle vara ett värdefullt tillskott till SPHK och jag hoppas 
att du också gör det. 
 
 
Jag sitter i styrelsen för JFSHK - Jämtlandsfjällens Slädehundsklubb 
och jag hoppas att detta inte blir en intressekonflikt då jag även 
kommer att fortsätta mitt uppdrag hos JFSHK. 
 
Tack för din omtanke 
 
Mvh 
 
Jamie Kenyon  
 


